

文化共融日

敬啟者：

為了讓學生了解不同地方的文化，本校將舉行「文化共融日」，詳情臚列如下：

日期：	2021 年 12 月 21 日（星期二）
地點：	本校
時間：	依照平日半天上課時間（上午 8 時至下午 12 時 30 分）
服裝：	學生可穿著民族服裝或便服回校
備註：	1. 是日為上課日，學生必須出席當天活動。 2. 請學生照常帶備《學生手冊》及學生證。 3. 是日 Zoom 功課輔導班和課外活動班暫停。

如有查詢，請致電 2476 2414 與黃霏嵐老師聯絡。

此致

貴家長



校長曾卓龍謹啟

二零二一年十二月十三日

註：請於 12 月 15 日（星期三）或之前簽覆電子回條。

Kam Tin Mung Yeung Public School

Notice (No : 072E /2021)

13.12.2021

Culture Day

Dear Parents/Guardians,

In order to deepen our pupils' understanding in the cultures of different places, our school will hold the Culture Day. The details are listed below:

Date:	21 st December, 2021 (Tuesday)
Venue:	Our School Campus
Time:	Same as the half school day schedule (8:00am – 12:30pm)
Clothes:	Students can wear traditional costume or casual wear.
Remarks:	1. This is our school day, and students must attend. 2. Student must bring their student handbook and student cards. 3. The Zoom remedial classes and after school activities will be cancelled on that day.

For any enquiries, please contact Ms Wong Fei Lam at 2476 2414.

Yours sincerely,



Mr Tsang Cheuk Lung
Principal

* Remarks: Please sign the e-notice by 15th December, 2021 (Wednesday).